
Protokół Nr XXXVIII/21 

Z sesji Rady Gminy Kostomłoty odbytej w dniu 28 września 2021 r. o godz. 14.00 w Sali 

sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

  

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca  Agnieszka Śladowska  otworzyła obrady i przywitała zebranych. 

Zweryfikowano kworum.  Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu) w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozwala na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

W sesji ponadto uczestniczyli sołtysi (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

oraz zaproszeni goście: 

1.  Wójt Gminy - Janina Gawlik 

2. Sekretarz Gminy – Anna Orzechowska 

3. Skarbnik Gminy – Rafał Hossa 

4. Radca Prawny – Lilla Gruntkowska-Baryłko 

5. Dyrektor SP Kostomłoty – Urszula Wielgus 

6. Dyrektor SP Karczyce – Anna Pawłowska 

7. Dyrektor SP Mieczków – Bogusława Fajkiel 

8. Dyrektor GOK – Dorota Strzelecka 

9. Dyrektor CUW – Małgorzata Pieszczoch-Śmidoda 

Przed przystąpieniem do formalnego procedowania porządku obrad Przewodnicząca Rady 

Gminy Agnieszka Śladowska oraz Wójt Janina Gawlik w imieniu samorządu Gminy 

Kostomłoty podziękowały Pani Zofii Stankiewicz, która przez ostatni rok pełniła obowiązki 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Karczycach.  

Następnie Pani Bożena Lenartowicz – pracownik Urzędu Gminy poinformowała zebranych o 

tym, że z dniem 1 lipca  właściciele bądź zarządcy budynków zobowiązani są do złożenia w 

Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków deklaracji dotyczących źródeł ciepła i spalania 

paliw.  

Wyjaśniła, że obowiązek złożenia deklaracji ciąży na właścicielach lub zarządcach 

wszystkich budynków – mieszkalnych i niemieszkalnych, w tym jednorodzinnych, 

wielorodzinnych czy handlowo-usługowych. 



Właściciele i zarządcy obiektów mają na wysłanie dokumentu 12 miesięcy (licząc od dnia  1 

lipca 2021r.) – w przypadku budynków już istniejących, a 14 dni – w przypadku nowo 

powstałych obiektów. 

 Zgodnie z ustawą o wspieraniu termomodernizacji i remontów, ewidencja obejmie źródła 

ogrzewania i spalania paliw do 1 MW, które w tej chwili nie wymagają pozwoleń 

„emisyjnych” ani zgłoszenia w myśl przepisów Prawa ochrony środowiska. Trzeba zgłosić 

zarówno kopciuchy jak i wszystkie inne piece i kotły: gazowe, węglowe czy na pellet, 

piecokuchnie, kominki, czy pompy ciepła. W imieniu mieszkańców domów wielorodzinnych 

zrobi to zarządca, o ile budynek ma jedno źródło ogrzewania i nikt sobie dodatkowo nie 

zamontował np. kozy czy kominka. 

Deklaracje można złożyć: 

• w formie elektronicznej – przez Internet, bezpośrednio do systemu teleinformatycznego 

CEEB, dostępnego na stronie: https://zone.gunb.gov.pl, z wykorzystaniem profilu zaufanego, 

podpisu elektronicznego lub e-dowodu, 

• w formie papierowej – osobiście lub drogą pocztową na adres Urzędu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie programu sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIII, Nr XXXV, Nr XXXVI, Nr XXXVII z  sesji Rady 

Gminy Kostomłoty.  

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Bogdanów. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Budziszów. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chmielów. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Czechy. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Godków. 

11.  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jakubkowice. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jarząbkowice. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jenkowice. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Karczyce. 

https://zone.gunb.gov.pl/


15.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kostomłoty. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Lisowice. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mieczków. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Osiek. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Paździorno. 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Piersno. 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Piotrowice. 

22.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Ramułtowice. 

23.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Samborz. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Samsonowice. 

25.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Siemidrożyce. 

26.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Sikorzyce. 

27.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Sobkowice. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szymanowice. 

29.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Świdnica Polska. 

30.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wichrów. 

31.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wilków Średzki. 

32.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Zabłoto. 

33.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2021 rok. 

34.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

35.  Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

36.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

37.  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych  i Administracji Publicznej za pośrednictwem Wojewody Dolnośląskiego 

o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Lisowice-Osada. 



38.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości położonych w miejscowości Karczyce oraz Ramułtowice, stanowiących 

własność Gminy Kostomłoty. 

39.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/249/21 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Kostomłoty na 2021 rok”. 

40. Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty 

41. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Budziszów, 

Ramułtowice, Świdnica Polska i Wilków Średzki, gmina Kostomłoty 

42.  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonej informacji                  

z przebiegu wykonania budżetu Gminy Kostomłoty za I półrocze 2021 roku. 

43.  Informacja Wójt Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2020 r. 

44.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2020 rok. 

45.  Wnioski i oświadczenia. 

46.  Sprawy różne. 

47. Zakończenie obrad XXXVIII  sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Chciałabym wprowadzić do porządku obrad jeszcze cztery 

uchwały: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, dla działki 

nr 79/2 obręb Budziszów. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa chodnika w miejscowości 

Mieczków". 

               4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa przejścia dla pieszych w 

miejscowości Kostomłoty w pasie drogi powiatowej nr 2075D". 



Z uwagi na fakt, że nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad Przewodnicząca poprosiła 

o przegłosowanie porządku wraz z wniesionymi przez Panią Wójt projektami uchwał. 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie proponowany porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIII, Nr XXXV, Nr XXXVI, Nr XXXVII z  sesji Rady 

Gminy Kostomłoty.  

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły były wyłożone w Biurze Rady i nikt z radnych 

nie wniósł żadnych poprawek ani uzupełnień do protokołów, radni w głosowaniu 

jednogłośnie przyjęli protokoły Nr XXXIII, Nr XXXV, Nr XXXVI, Nr XXXVII. 

 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. (załącznik nr 4) 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę Państwa w okresie między sesjami zajmowaliśmy się 

przetargami, inwestycjami oraz spotykaliśmy się z inwestorami. Rozmawialiśmy z firmą 

wiatrową, która przeprowadziła kabel do Piotrowic, jeszcze nie dokonaliśmy odbioru dróg. 

Spotykaliśmy się z firmami fotowoltaicznymi. Udało nam się odebrać samochód strażacki, 

który przyjechał do Osieka. Jesteśmy w trakcie realizacji dróg, 4 dróg, jesteśmy po przetargu, 

w trakcie realizacji są Sobkowice, Ramułtowice, Kostomłoty. Na dniach podpiszę umowę na 

drogę Jarząbkowice-Karczyce. Po przetargach rozpoczynamy remonty świetlic, ciężkie 

przetargi nie ukrywam, dwu, trzykrotnie ogłaszaliśmy przetargi i albo nie było wykonawcy 

albo cena była za wysoka. Myślę, że w przyszłym roku uda nam się już poodbierać wszystkie 

świetlice. Byłam na spotkaniu dot. wymiany pieców, jest to dla mnie bardzo ważne żeby 

uzyskać jak najwięcej pieniędzy, bo pokazały się oszczędności z innych gmin, udało nam się 

jeszcze 200 tysięcy ściągnąć do Gminy. Przystępujemy już od dzisiaj do zbierania azbestu, 

Państwo na pewno otrzymaliście wykaz i informacje kiedy azbest będzie odbierany. 

Troszeczkę mi przykro, że ludzie rezygnują ze ściągania azbestu pomimo, że jest w 

programie, ale wierzę, że za jakiś czas pozbieramy azbest z terenu Gminy. Jeżeli są pytania 

chętnie odpowiem. 

Radny Mariusz Żałobniak – Proszę o szczególną uwagę przy odbiorze nieruchomości przez 

które prowadzone są wykopy w zakresie przesyłu żeby drogi i inne nieruchomości zostały 

przywrócone do stanu poprzedniego. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Myślę, że one są już w większości przywrócone niemniej 

jednak w poniedziałek ja poproszę Pana Przewodniczącego Leona żeby z nami też objechał te 

drogi, będziemy dokonywać odbioru. Mamy tam na jednym odcinku w Piotrowicach, nie              

z winy firmy, bo trudno obarczać firmę, ale poszli z kablem przy mapach geodezyjnych 

niezaktualizowanych i teraz okazuje się, że kable położone są na terenie prywatnym i trzeba 

przerzucać kable w inne miejsce. Niemniej jednak nie jest to wina, bo zmian dokonano 

niedawno w geodezji, czyli te mapy do powykonawczego były zupełnie inne. Ale zrobimy 

wszystko żeby te drogi były przywrócone do stanu poprzedniego, a być może nawet                    

w lepszym stanie. 



Radny Ryszard Pisarek – Ja mam takie zapytanie ponieważ jest to duża inwestycja czy z 

ramienia Gminy, bo wiadomo, że to jest inwestorem gmina… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, inwestorem jest Polenergia. 

Radny Ryszard Pisarek – Bo mnie interesuje jedna rzecz. Dobrze, że Pan Barylak pojedzie, 

ale Pan Barylak nie ma takiej siły władnej. Chodzi o taką rzecz – kto z ramienia inwestora, 

czy jest inspektor nadzoru, który prowadzi… Pan Barylak może mieć jakieś uwagi, powinien 

być spisany protokół  wykonania robót, jakie są zastrzeżenia… 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę Państwa, na pewno będzie jechał pracownik , z którym 

będziemy wspólnie te drogi odbierać. Na budowie jest kierownik budowy, jest inspektor 

nadzoru, który też tego pilnuje, jest inwestor Polenergia. Firma, która wykonuje te prace jest 

podwykonawcą, jest to firma Jarex. I tutaj Polenergia powiem uczciwie stara się żeby to było 

zrobione dobrze, współpraca układa nam się dobrze. Chociaż cały czas powtarzam ja jestem 

przeciwko wiatrakom, zastałam taką sytuację i nie będę narażała Gminy na cele 

odszkodowawcze. Niemniej jednak uważam, że współpraca jest  dobra, co świadczy także o 

pomocy finansowej dla Gminy, bo przecież i dali 100 tysięcy na wóz strażacki i na świetlicę 

w Paździornie drugie 100 tysięcy. Ta współpraca się nie zakończyła, rozmawiamy cały czas, 

ale bardzo ważne tak jak powiedział Pan radny i Pan Panie Przewodniczący musimy te drogi 

odebrać dobrze. Ja dzisiaj mogę je widzieć dobrze tylko my mamy jeszcze okres gwarancji 2 

letni, będą się zapadać te drogi, bo to jest świeża ziemia, ale zabezpieczamy środki , 

zabezpieczamy okres gwarancyjny żeby te drogi  jak trzeba będzie poprawić też były 

poprawione. Oczywiście zarządzenie działa ściągamy dochody do Gminy za zajęcie pasa 

drogowego. Myślę, że będzie dobrze. 

Radny Paweł Marchewka – Ja mam pytanie Pani Wójt, na czyj koszt będą przerzucane te 

przewody? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Na ich. Firma która to wykonała, to jest Polenergia, to nie 

my. My tam nic nie płacimy, ja występowałam tylko o opinię czy jeżeli będą przerzucać te 

kable, czy powinnam drugi raz udzielić zajęcia pasa drogowego. Otrzymałam interpretację, że 

już raz wynajęłam  tę drogę, zabezpieczyłam, zapłacili i wrócą wykonać zadanie zgodnie z 

decyzją na własny koszt, gmina nie ponosi żadnych kosztów. 

Na wniosek Przewodniczącej Rady Gminy Wójt Gminy odczytała protokół  

z przebiegu konsultacji społecznych przeprowadzonych w sprawie projektów uchwał                       

Rady Gminy Kostomłoty w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw (jednostek pomocniczych) 

położonych na terenie Gminy Kostomłoty. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Sprawozdanie nie odczytujemy, 

otwieram dyskusję, nie ma chętnych, zamykam dyskusję. Przechodzimy do punktu 



następnego. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Proszę Państwa zanim przejdziemy 

do cyklu uchwał wniosek formalny żeby nie odczytywać treści uchwał, uchwały zostały 

szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji wspólnych wraz z autopoprawkami. Wniosek 

został przyjęty przez radnych jednogłośnie.  

 

Ad.6.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Bogdanów. 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu mecenas Lilli Gruntkowskiej, która zwróciła 

uwagę, że wszystkie uchwały w sprawie zmian statutów sołectw wymagają aktualizacji   

tekstu jednolitego ustawy o samorządzie gminnym.  Ponieważ prace nad statutami trwały 

kilka miesięcy i w projekcie znajdują się przepisy, które wówczas obowiązywały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Bogdanów. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwał stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Budziszów. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Budziszów. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chmielów. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 



Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Chmielów. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Czechy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Czechy. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi złącznik do protokołu. 

Ad. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Godków. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Godków. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11.  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jakubkowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 



Jakubkowice. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jarząbkowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Jarząbkowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 13.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jenkowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Jenkowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Karczyce. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Karczyce. 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kostomłoty. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Kostomłoty. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi złącznik do protokołu. 

 

Ad. 16.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Lisowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Lisowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mieczków. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Mieczków. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 



Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi złącznik do protokołu. 

 

Ad. 18.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Osiek. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Osiek. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Paździorno. 

Z uwagi na to, że do powyższego projektu wpłynęły dwie uwagi , odrzucone przez Komisję 

Statutową, Przewodnicząca Rady poprosiła radcę prawnego o przedstawienie stanowiska. 

Radca Prawny Lilla Gruntkowska – Zostały złożone dwie uwagi, jedna dotyczyła kwestii 

zastępstwa za sołtysa w przypadku długotrwałej nieobecności. To jest uwaga, która nie może 

zostać  uwzględniona ponieważ nie ma takich możliwości w ustawie ustrojowej, nie 

przewiduje się w ustawie o samorządzie gminnym stanowiska jak zastępca sołtysa i nie 

możemy wychodzić poza materię ustawową. W drugim przypadku uwaga dotyczyła kwestii 

dopisania słowa, że zadania Rada Sołecka wykonuje w sposób dobrowolny, to samo przez się 

rozumie, tego słowa się nie zapisuje ponieważ w większości zadania, które podejmują organy 

sołectwa są zadaniami dobrowolnymi, polegają na chęci organizowania różnego rodzaju akcji 

i uczestnictwa w nich. Tak, że nie ma zasady żeby w dokumentach statutowych tego rodzaju 

określenia były dopisywane, chyba że wynika to z przepisów. Dlatego ze względów 

porządkowych zaproponowałam Komisji odrzucenie tej uwagi i Komisja Statutowa 

przychyliła się. Tak, że te dwie uwagi, Komisja chciała w ogóle podziękować, że wpłynęły, 

że mieszkańcy zapoznali się z tymi statutami, z tymi projektami, tym nie mniej w głosowaniu 

te dwie uwagi zostały odrzucone. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Otwieram dyskusję. 

Radny Józef Osowski – Ale to chyba nie znaczy, że w zastępstwie sołtysa ktoś nie może 

wykonywać jakiś czynności, czy być na jakimś zebraniu, czy być delegowanym w imieniu 

sołtysa. Wykonywanie czynności czysto sołtysowych jak zbieranie podatków, to chyba 

można rozróżnić. 



Radca Prawny – Oczywiście, jeżeli jest sytuacja typowo porządkowa, to nie ma problemu 

żeby ktoś z Rady Sołeckiej jakieś czynności wykonywał. Natomiast nie ma tego rodzaju 

stanowiska, funkcji prawo nie przewiduje tego rodzaju funkcji. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję , ponieważ nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta przez 

Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Paździorno. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 20.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Piersno. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Piersno. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 21.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Piotrowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Piotrowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 



 

Ad. 22.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Ramułtowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Ramułtowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 23.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Samborz. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Samborz. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Samsonowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Samsonowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 25.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Siemidrożyce. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 



głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Siemidrożyce. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 26.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Sikorzyce. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Sikorzyce. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 27.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Sobkowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Sobkowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szymanowice. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 



Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Szymanowice. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 29.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Świdnica Polska. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Świdnica Polska. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 30.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wichrów. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Wichrów. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 31.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wilków Średzki. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Wilków Średzki. 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 32.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Zabłoto. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Zabłoto. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 33.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2021 rok. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Kostomłoty na 2021 rok. 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 2 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 34.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

Uprawnionych: 15 Za: 12 



Zagłosowało: 14 Przeciw: 2 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 35.  Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 1 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 36.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.37.  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych  i Administracji Publicznej za pośrednictwem Wojewody Dolnośląskiego 

o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Lisowice-Osada. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do 

Ministra Spraw Wewnętrznych  i Administracji Publicznej za pośrednictwem 

Wojewody Dolnośląskiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Lisowice-Osada. 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 38.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości położonych w miejscowości Karczyce oraz Ramułtowice, stanowiących 

własność Gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości położonych w miejscowości Karczyce oraz Ramułtowice, 

stanowiących własność Gminy Kostomłoty. 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 39.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/249/21 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Kostomłoty na 2021 rok”. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/249/21 

Rady Gminy Kostomłoty z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kostomłoty na 2021 rok”. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad. 40. Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kostomłoty 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 41. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Budziszów, 

Ramułtowice, Świdnica Polska i Wilków Średzki, gmina Kostomłoty 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: 

Budziszów, Ramułtowice, Świdnica Polska i Wilków Średzki, gmina Kostomłoty 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 41.1. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kostomłoty. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 41.2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 

Budziszów, dla działki nr 79/2 obręb Budziszów. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w 

obrębie Budziszów, dla działki nr 79/2 obręb Budziszów. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 41.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Średzkiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa chodnika w 

miejscowości Mieczków". 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa 

chodnika w miejscowości Mieczków". 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.41.4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Średzkiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa przejścia dla 

pieszych w miejscowości Kostomłoty w pasie drogi powiatowej nr 2075D" 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 



Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa 

przejścia dla pieszych w miejscowości Kostomłoty w pasie drogi powiatowej nr 2075D" 

 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 42.  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonej 

informacji   z przebiegu wykonania budżetu Gminy Kostomłoty za I półrocze 2021 roku. 

Skarbnik zapoznał radnych z uchwałą nr IV/90/2021 Składu Orzekającego RIO w sprawie 

opinii o przedłożonej informacji z przebiegu wykonania budżetu – opinia pozytywna. 

 

Ad. 43.  Informacja Wójt Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych 

składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2020 r. 

Wójt Gminy Janina Gawlik odczytała powyższą informację. 

 

Ad. 44.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska odczytała powyższą informację. 

 

Ad. 45.  Wnioski i oświadczenia. 

Radny Edward Kulig odczytał wniosek sołtysa wsi Paździorno z dnia 20 września 2021 r.      

w sprawie utrzymania w czystości chodnika przy drodze gminnej. Pani Wójt poinformowała, 

że odpowiedź przekaże sołtysowi wsi Paździorno. 

Radny Marek Żądło odczytał wniosek do budżetu Gminy na 2022 r. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Może się odniosę do tego i zadam pytanie, a ile lat mam na 

to? 

Radny Marek Żądło – Twierdzi Pani, że ma jeszcze siedem. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – To mało będzie, proszę zweryfikować na siedem lat. Proszę 

Państwa ja może odniosę się do tego wniosku, to wszystkie ulice Pan wymienił, czy jeszcze 

coś zostało? 

Radny Marek Żądło- Jeszcze jest kilka. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – W przyszłym roku… oczywiście wprowadzamy do budżetu 

to co będziemy mogli robić, ja jestem w kontakcie tutaj z przewodniczącym, który na pewno 

jakąś dyskusję na komisji przeprowadzi. Niemniej jednak zaczniemy weryfikować co 

możemy złożyć do Terenowego Funduszu, ciągniemy te inwestycje gdzie mamy projekty      

w realizacji, bądź  przetargi na projekty. Na pewno, to co uda się,  w tym roku się udało 



cztery drogi z sukcesem. Myślę, że w przyszłym roku jeśli zrobimy cztery, to też będzie 

dobrze, ale chciałabym te drogi, bezpieczeństwo zapewnić w całej gminie, nie tylko              

w Kostomłotach. Panie radny priorytetem jest w przyszłym roku, rozłożone na dwa lata, 

przebudowa Rynku i tutaj ważne jest dla nas łącznie z tym szaletem publicznym, toaletą 

publiczną. Tak, że na pewno będziemy się przymierzać. Nie wiem, Pan pewnie siedział            

z mapą i te drogi wypisywał, jak Pan wie Akacjowa jest projektowana, a Sportowa… 

Radny Marek Żądło – Ale żadnych efektów nie widać… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, przy projektach nie będzie widać, to trzeba jeszcze 

wykonać. Tak, że postaram się, jeżeli będę brała pod uwagę drogi, to będę brała teren całej 

Gminy, bo wszędzie jest niebezpiecznie. Ja rozumiem, że można składać wnioski natomiast 

dla mnie takie jest upokarzające wypisać 30 dróg i żądać realizacji. Na pewno będziemy 

zwracać uwagę na to co najpilniejsze i będę w kontakcie z radnymi… 

Radny Marek Żądło – To po co jest ten punkt wnioski i oświadczenia? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie radny uważam, że powinniśmy traktować się poważnie. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Jesteśmy w punkcie wnioski i 

oświadczenia, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę, przechodzimy do punktu 

następnego. 

 

Ad. 46.  Sprawy różne. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę Państwa, w sprawach różnych przede wszystkim 

chciałabym  podziękować trzem miejscowościom Jarząbkowice, Karczyce i Ramułtowice za 

organizację dożynek. Wydaje mi się, że ważne to dla nas było, że dożynki były piękne, że 

udało się i tym wioskom należy się szacunek za przygotowanie. Tu na ręce Pani radnej, Pani 

sołtys z Karczyc nazbierała ode mnie dużo, ale… tak sołtys z Ramułtowic no i Jarząbkowice 

– dziękuję serdecznie. To było duże wydarzenie i wydaje mi się, że warto było. Ja dzisiaj 

otrzymałam, jak co roku wiecie Państwo Europejski Kongres Samorządu pokazuje ranking 

gmin, zawsze na to czekam, bo to jest taki obraz mojej pracy i waszej pracy jako radnych. Jak 

przyszłam w roku 2018, gdzie zaczęliśmy budować żłobek, to z tysiąc któregoś miejsca 

przeszliśmy na 740 na koniec roku 2018. Badaniem zostało objęte 1533 gminy, z tego 81 

gmin z województwa dolnośląskiego.   Za rok  2018 byliśmy na siedemset którymś miejscu, 

za 2019 przeskoczyliśmy na 460 czy 430 no i dzisiaj otrzymałam, gdzie jest badane „celem 

rankingu jest wyróżnienie samorządów i ich włodarzy, którzy najlepiej wykorzystują 

powierzone im fundusze z pożytkiem dla lokalnej społeczności”. To jest dla mnie bardzo 

ważne i te publikacje są na cały kraj  i za rok 2020, tak jak mówiłam przebadano 1533 przez 

Regionalne Izby Obrachunkowe oraz Uniwersytet Wrocławski, znaleźliśmy się teraz na 

miejscu 239, przeskoczyliśmy ponad 200 miejsc. Bardzo się cieszę, bo Miękinia jest na 148, 

oczywiście Miękinia ma dużo większy budżet, my na 239, Malczyce na 705, a Udanin na 867. 

Proszę Państwa, to świadczy o tym, że idą nam prace, że ściągamy pieniądze do budżetu              

i realizujemy zadania inwestycyjne i myślę, że każde jedno zadanie zrealizowane, to już jest   

o to zadanie mniej. Tak, że czekamy żeby robić następne zadania. Nie ukrywam, że nie jest 



łatwo w tych czasach gdy mamy ceny wysokie, ale próbujemy z różnych stron ściągać 

dochody, chociażby wydajemy zarządzenia, które ja aplikuje. Zarządzenia jeżeli chodzi             

o zajęcie pasa drogowego, gdzie udało nam się ściągnąć w tym roku z zajęcia pasa 

drogowego ponad 600 tys. złotych. Wystawialiśmy dzisiaj faktury, jest to dodatkowy dochód, 

jest to dochód który będzie służył Wam, gdzie ja będę mogła wyznaczyć jakieś świetlice do 

remontu. To są darowizny, które nam dają, rozmawiamy przy każdej sposobności żeby 

wspomagali samorządy i są inwestorzy otwarci. Zaczynają się pojawiać inwestorzy, Agencja 

Nieruchomości Rolnych – KOWR pokazała tereny inwestycyjne, bo jak wiecie my nie mamy 

swoich terenów, ale KOWR zaczyna ruszać ze sprzedażą. To jest ważne dla nas i bardzo się 

cieszę, że te efekty widać, ogląda cała Polska, że Kostomłoty gdzieś tam są na górze. Nie 

jesteśmy dużą gminą ale potrafiliśmy  z ponad tysięcznego miejsca wejść na 239. To jako dla 

mnie ekonomisty jest bardzo ważne i tutaj też dziękuję skarbnikowi, który mnie nie raz 

powstrzymuje, chociaż rozrzutna to raczej nie jestem. Tak, że to jest taka dobra informacja 

dla nas i myślę, że inwestorzy przychodząc na nasz teren też patrzą na takie informacje, gdzie 

mogą otrzymać, że jesteśmy wiarygodni. Nie zadłużyliśmy się do tej pory, nie zwiększyliśmy 

zadłużenia wręcz zadłużenie spada, czekam na środki unijne, gdzie będziemy mogli korzystać  

z kredytu żeby jak najwięcej tych inwestycji zrobić. Czekamy na Polski Ład złożyliśmy dużo 

wniosków i mam nadzieję, że uda nam, się pewne zadania zrealizować. Wtedy przystąpimy 

do dróg, do świetlic, do współpracy z Powiatem żeby te zadania wykonać. Ogłosiliśmy 

przetarg na wykonanie oświetlenia, mamy już podpisane umowy , oświetlenia które wcześniej 

Państwu wymieniałam, to już jest trzeci etap, od miesiąca października do miesiąca marca 

będą rozłożone na dwa lata, w tym okresie będą realizowane w poszczególnych 

miejscowościach. Jak zrealizujemy następne punkty będą projektowane i realizowane. 

Czekamy także na przejście w Osieku, projekty są już ukończone, realizacja do czerwca 

przyszłego roku. Warto się starać, bo nieraz rzeczy niemożliwe wydają się możliwe, tak jak 

starałam się o ten samochód strażacki myślałam, że to jest niemożliwe, a udało się i jest to 

możliwe dlatego cieszę się, że jestem na 239 miejscu i że, ktoś to zauważył.  Dziękuję bardzo. 

Radny Ryszard Pisarek – Ja muszę proszę Państwa, Pani Wójt się cieszy z pozycji naszej 

Gminy w skali kraju. Jest to wielkie osiągnięcie, jest to triumf Rady, Pani Wójt, pracowników 

Gminy i Państwa sołtysów. Chciałbym z tego miejsca serdecznie, cieszę się że powróciliście 

Państwo sołtysi do naszej rodziny samorządowej po takim długim okresie i cieszę się, że tutaj 

z nami jesteście. Myślę, że tak będzie dalej. Proszę Państwa osiągnięcia nie przychodzą łatwo 

i tutaj są pewne decyzje , wszędzie mówi się o sukcesie jeżeli mamy pieniądze, gdy są 

pieniądze, jest budżet bogaty, to wtedy można łatwiej uchwalać różne uchwały, ale wszystkie 

te uchwały, które podejmujemy wykonawcą jest Pani Wójt. Pani Wójt z tego miejsca tutaj 

jako samorządowca, jako radnego chciałbym tez Pani serdecznie podziękować, podziękować 

całemu zespołowi ludzi, którzy przyczynili się do tego rankingu gmin. Jest to na 3456 gmin w 

skali kraju jest to wielki sukces. A teraz powrócę do dożynek. Uczestniczyłem w tych 

dożynkach, bo uważam, że rolą samorządowca, radnego jest uczestniczyć w tym 

podziękowaniu dla rolników za ich ciężką pracę. Muszę Państwu powiedzieć, że jestem 

dumny i nie powstydzę się, bo byli właśnie z innych gmin ościennych Środa Śląska, Miękinia, 

wszyscy byli zainteresowani, Udanin był, mieliśmy posłów na dożynkach. Jest to wielka 

chwała, ale chciałem serdecznie też podziękować organizatorom, ale szczególnie wykonawcą 



tych dożynek, tym miejscowością bardzo wam dziękuję. Serdecznie dziękuje tutaj publicznie, 

ja dziękowałem na facebooku, ale dziękuję też  Pani Dyrektor GOK, która też przyczyniła się 

do tego, też dołożyła wielkich starań. Bo muszę Państwu powiedzieć szczerze żeby uzbroić 

to, jako budowlaniec, uzbroić tą przestrzeń dożynkową w Ramułtowicach nie było łatwo i tu 

Pani dyrektor z mojej strony wielkie serdeczne dzięki. A teraz wracam do smutku. Ja muszę 

Państwu powiedzieć szczerze, że ja myślę, że jestem w latach 50, będziecie zaskoczeni 

dlaczego mówię, że jestem w roku 1950, a urodziłem się w 47. Proszę Państwa wychodzę        

z siebie jako obywatel tej ziemi, obywatel kraju, samorządowiec jeżeli ja w miejscowości 

Piersno od miesiąca walczę z Tauronem, myślę, że gmina też walczy z Tauronem, zgłasza się 

do Tauronu, że lampy nie świecą. Przyjmują moje zgłoszenia, ale już nie wytrzymałem, 

ostatnie zgłoszenie dzisiaj złożyłem, zgłoszenie jest składane od 8 września  do dzisiejszego 

dnia, no to byłem zbulwersowany. Mówią przyjęliśmy pana zgłoszenie, to pytam czy w tym 

roku będzie zrealizowana naprawa tego oświetlenia i myślę Pani Wójt, ja nie mam takiej 

mocy, dla mnie to jest wstydem. Taki Tauron, który przyjmuje zgłoszenia nie realizuje, to jest 

tyle. Dziękuję serdecznie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jeżeli mogę Pani Przewodnicząca, jeżeli chodzi o zgłoszenia 

my cały czas walczymy z Tauronem. Proszę Państwa od wybudowania nowego oświetlenia 

do zapalenia lamp trwa ponad pół roku, bo Tauron ma spółki, ciotki, wujki  i coś tam i nie 

wiadomo kto to ma zrobić. Ale postaramy się jeszcze raz zrobić spotkanie żeby ten problem 

poruszać dlatego, że do przetargu, jeżeli chodzi o sprzedaż energii, stają firmy i na nich 

będziemy wymuszać żeby pomogli nam egzekwować żeby te lampy świeciły. Ale żeby nie 

było tak smutno Panu Ryszardowi tutaj wspólnie z pracownikami Gminy podjęłam decyzję, 

że dożynki w przyszłym roku są w Piersnie, przy udziale dwóch miejscowości Jenkowice          

i Samborz. Tak, że gratuluję Panie Ryszardzie już z góry i myślę, że będzie fajnie, 

przejdziemy troszeczkę na drugi koniec i znajdzie się osoba, która też doceni i pogratuluje 

radnemu. Czas do pracy Panie Ryszardzie zaczynamy porządki już od jesieni żeby nie było 

dużo roboty, trzy miejscowości Jenkowice, Samborz i Piersno. Warto iść w trzy miejscowości 

oczywiście deklarujemy tutaj jako pracownicy, jako mieszkańcy, jako GOK, jako dyrektorzy 

pomoc, tylko sprzątać trzeba zacząć Panie Ryszardzie od października i myślę, że będzie 

fajnie. W związku z tym, że zostawiamy zawsze coś po dożynkach w miejscowości tak jak          

w Karczycach robimy drogę Jarząbkowice-Karczyce, bo chciałam żeby coś po dożynkach 

zostało, uporządkowaliśmy park, robimy drogę w Ramułtowicach, to dla tych ludzi, którzy 

też przykładają się do prac. Tutaj Panie Ryszardzie obiecuję, że będzie obita, a być może do 

dożynek otynkowana świetlica wiejska. W Samborzu kończymy salę, być może uda nam się 

wykupić  lub zamienić za nieruchomość ten lokal po sklepie, jesteśmy w trakcie rozmów, 

czyli w Samborzu też coś zostanie. A w Jenkowicach nie ma sołtysa, to nie będę mówić, 

może mi się uda bez niczego. Jeszcze raz gratuluję docenienia przez Wójta i do pracy. 

Radny Ryszard Pisarek – Przepraszam najmocniej, ja jestem dzisiaj zaskoczony z Panem 

sołtysem, że nasza miejscowość została wyróżniona mimo, że już dożynki w Piersnie były, to 

nie są pierwsze dożynki. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Wszędzie już były, teraz idziemy od początku… 



Radny Ryszard Pisarek - Jeszcze muszę Państwu jedną rzecz powiedzieć, bardzo ważną 

rzecz, że możemy mieć gościa eurodeputowanego, ja cenię ludzi obojętnie z jakiej opcji 

politycznej, jeżeli to jest działanie dla dobra wspólnoty, dla dobra kraju. Miałem przyjemność 

spotkać we Wrocławiu, ponieważ mieszkam we Wrocławiu, miałem przy okazji możliwość 

spotkania europosła profesora Karskiego, znana postać z PiS-u. Wprawdzie był zaskoczony         

i pyta się mnie skąd jestem mówię, że z Gminy Kostomłoty, on mówi tak, że słyszał o tej 

gminie. Bo tak jak czytała Pani Wójt jesteśmy wysoko w rankingu i o nas mówią i dlatego też 

miałem możność porozmawiania z europosłem, mówi może kiedyś odwiedzę gminę 

Kostomłoty. Myślę, że to będzie okazja, tak jak mieliśmy okazję gościć  dwóch posłów na 

dożynkach i to jest wielka chwała. My musimy jako samorządowcy w tym kierunku 

pracować, ja się cieszę Pani Wójt z jeszcze jednej rzeczy, że my tworzymy rozwój na 

obrzeżach naszej Gminy Kostomłoty, jak i w gminie Kostomłoty. Jest to wielka chwała, 

mówimy dzisiaj o chodnikach, a nie tak dawno mówiliśmy o drogach gminnych tamtej 

kadencji.  

 

Ad. 47. Zakończenie obrad XXXVIII  sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Zamykam XXXVIII sesję Rady 

Gminy Kostomłoty. 

 

Protokołowała Irena Piotrowska 

 

 


